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JEGYZŐKÖNYV 

Elnökségi ülés 

 

Időpont 

2020. november 11. 18:00 

 

Helyszín 

Online, Microsoft Teams 

 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Eszterhai Marcell 

ELTE ÁJK HÖK Pásztor Csaba 

ELTE BGGyK HÖK Kup Katica 

ELTE BTK HÖK Dióssy Anna Laura 

ELTE GTI HÖK Madai Márk Valentin 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE KolHÖK Barbér Máté 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TáTK HÖK Livingstone Zoltán Ajene 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Szabó Tamás (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Bárdosi Bence (szervezet fejlesztésért 

felelős alelnök) 

ELTE EHÖK Bognár Fanni (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Trencsányi Vivien (elnök) 

 

Eszterhai Marcell megnyitja az ülést 18:00-kor. 
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Eszterhai Marcell megállapítja, hogy az ELTE EHÖK Elnöksége 11 tagból 11 jelen lévő 

taggal határozatképes. 

 

Napirend  

1. Aktualitások 

2. Egyebek 

 

Aktualitások 

ELTE kollégiumok helyzete 

Eszterhai Marcell elmondja, hogy a koronavírus miatt állami rendeletbe foglalták a 

kollégiumokból való kiköltözést is. Az ennek részleteit taglaló, Babos János, szolgáltatási igazgató 

által megfogalmazott levelet a hallgatók ezen a napon megkapták. Ennek tartalmáról Marcell 

korábban Jánossal és Barbér Mátéval is egyeztetett, a megbeszélt tartalmi elemek pedig megjelentek 

a levélben. Elmondja, hogy a jelenlegi állás szerint a hallgatók, több, kifejezetten tág kategóriában 

tudják leadni a kérvényeiket a kollégiumban való maradásra. A kérvény pontos részleteiről Barbér 

Mátét kérdezi.  

Barbér Máté (KolHÖK) elmondja, hogy az elektronikusan leadható kérvény már készül, 

de egyelőre fájlok csatolására ebben nincs leletőség. Természetesen a kollégiumban való maradás 

okának igazolásáról a kollégiumok vezetői a továbbiakban igazolásokat kérhetnek be, de a korábbi 

egyeztetések célja az volt, hogy az ELTE kollégiumaiban minél több hallgató maradhasson és a 

kérvényt minél zökkenőmentesebben tudják leadni. 

Dióssy Anna Laura (BTK) és Pásztor Csaba (ÁJK) a kiküldött levéllel kapcsolatban 

megkérdezi, hogy a maradásra vonatkozó feltételek pontosan mik is lennének. Különösen a szigorú 

kijárási rendre kérdez rá, amelyet minden, a kollégiumokban maradó hallgatónak tartania kell a 

közlöny szerint.   

Barbér Máté elmondja, hogy sajnos minden kollégiumban a hallgatók kijárásának pontos 

ellenőrzésére és nyilvántartására nincs kapacitás, éppen ezért minden hallgatót a lehető legnagyobb 

óvatosságra és felelős döntés meghozására ösztönöznek. 

Pásztor Csaba a kiköltözéssel kapcsolatban felveti annak ötletét, hogy a Hallgatói 

Önkormányzat újból segíthetné a költözőket dobozokkal. Erre reflektálva Marcell elmondja, hogy 
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támogatja a felvetést, ezen kívül ez már folyamatban is van, Varga Réka, Bárdosi Bence és Szabó Tamás 

is igyekeznek majd dobozokat beszerezni, melyekkel a kollégiumok lakóit segíthetik majd.  

Takács Luca Sára (TÓK) és Dióssy Anna Laura aggályukat fejezik ki azzal kapcsolatban, 

hogy az ideiglenesen kiköltöző hallgatóknak is térítési díjat kell fizetniük a novemberi hónapra, 

holott ők ténylegesen nem fognak a kollégiumokban tartózkodni a hónap nagyobb részében. 

Barbér Máté ezzel kapcsolatban elmondja, hogy ez a kérdés a kollégiumi vezetéssel később is 

napirendre kerül majd, és ő természetesen a hallgatók érdekeit képviselve, tehát a novemberi hónap 

díjának visszatérítése mellett fog majd kiállni. Eszterhai Marcell hozzáteszi, hogy ezzel 

kapcsolatban még ő is kíván egyeztetni a kollégiumi vezetéssel.  

Ezen kívül Pásztor Csaba ajánlja az Elnökség többi tagjának, hogy a Karok az általuk 

kezelt kommunikációs csatornák segítségével buzdítsák a hallgatókat a kollégiumban lakó társaik 

segítésére, az értük való összefogásra. 

 

Önkéntes tevékenységek támogatása 

Eszterhai Marcell beszámol arról, hogy korábban egyeztetett Babos Jánossal a hallgatók 

társadalmi szerepvállalásával kapcsolatban is. Ennek kapcsán felmerült a Szegedi Egyetem példája, 

ahol a hallgatók önkéntes tevékenységekben való aktív részvételét az egyetem szorgalmazta és 

erősen támogatta. Marcell ezzel kapcsolatban elmondta, hogy egyrészt az egyetem egy közvetítői 

szerepet vállalhatna, melynek keretén belül különböző önkéntes munkahelyeket kínáló 

szervezetekkel, intézményekkel kötné össze a hallgatókat. Ezen kívül a 2019/2020 tavaszi félévében 

kiírt önkéntes alapú ösztöndíj átdolgozását és újbóli kiírását javasolta, a személyesen társadalmi 

munkát végzők támogatására. Ezzel kapcsolatban kikéri az elnökség véleményét. 

Pásztor Csaba támogatását fejezi ki. Ezzel kapcsolatban kiemeli az önköltséges hallgatók 

támogatásának fontosságát. Az elnökség több tagjának kérésére a náluk korábban kiírásra került, 

erre irányuló pályázat ismertetőjét és egyéb anyagait elküldi nekik és igény szerint ezt később 

napirendre tűzik, ahol az elnökségi tagok feltehetik ezzel kapcsolatban kérdéseiket. 

Dióssy Anna Laura is támogatja az önkéntesség támogatását, különös tekintettel a 

megszűnő diákmunka helyekre és a hallgatók más juttatásainak esetleges kiesésére, csökkenésére. 

Ezen kívül támogatja Csaba ötletét is.  
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Oktatási Igazgatósággal való egyeztetés 

Eszterhai Marcell beszámol az elnökségnek, hogy a közelmúltban részt vett egy 

megbeszélésen az Oktatási Igazgatósággal, ahol az aktualitások voltak főként napirenden. 

Legfőképp a tanulmányi, szociális és külügyi ügyeket érintették, illetve elmondja, hogy az 

igazgatóság tagjai olvasták az EHÖK programját, mellyel kapcsolatban megosztották 

észrevételeiket és biztosították a hallgatói képviselőket a jövőbeli effektív együttműködésről a fent 

említett területeken.   

A tudományos területtel kapcsolatban megemlíti Csomos Attila tudományos alelnök készülő, 

a TDK felületek egységesítésére vonatkozó projektjét, illetve elmondja azt is, hogy a tanulmányi 

területhez szorosan kapcsolódó, a távoktatást értékelő hallgatói kérdőív ötleltét sem vetették el. 

Utóbbival kapcsolatban azonban elmondja, hogy ennek kidolgozásáról még érdemes a 

közeljövőben többször is egyeztetni, ezen kívül ennek részleteinek kidolgozásával várna a 

vizsgaidőszak elindulásáig.  Jeges Viktor Péter (TTK) ezzel kapcsolatban elmondja, hogy ők már 

összeírtak több, leginkább a laborgyakorlatokra vonatkozó kérdést is, és javasolja egy egységes, 

illetve egy karspecifikus rész beépítését a felmérésbe. Marcell ezzel kapcsolatban elmondja, hogy 

ezeket az észrevételeket mindenképp továbbítja majd Fábián Fanni, tanulmányi alelnöknek, aki ezeket 

figyelembe véve igyekszik majd egy minden karnak megfelelő felmérést összeállítani.  

 

Utánpótlásképzés 

 

 Eszterhai Marcell az utánpótlásképzéssel kapcsolatban aggályait fejezi ki. Ennek oka, 

hogy a koronívarus a karok többjén is ellehetetlenített több rendezvényt és a személyes 

kapcsolattartást a hallgatókkal, amelyek általában az ez iránt érdeklődőket bevonzza a hallgatói 

érdekképviseletbe. Ezzel kapcsolatban kérdezi a részönkormányzatok elnökeit.  

 Dióssy Anna Laura ezzel kapcsolatban arról számol be, hogy a BTK-n többször is 

egyeztettek erről, illetve kiforrott koncepciókkal dolgoznak az utánpótlásképzésen. Többek között 

az őszi félév helyett a tavaszi félév kezdetén szeretnék elkezdeni az érdeklődők képzését, az őszi 

félévre inkább az intézeti képviseletekkel való kapcsolatfelvételt tervezték. Tavasszal a hallgatókat 

szeretnék bevonni a fő bizottságok munkáiba, ezekről a legátfogóbb képet adni, így a tavaszi 

választásokra éppen be tudnák fejezni a felkészítést. Természetesen az online módon történő 

lebonyolításon is komolyan elgondolkoztak elnökségével Ezen kívül nagy számú érdeklődőről 

számol be, amelyet főként az ősz elején megrendezett Gólyanapoknak köszönhetnek.  
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 Pásztor Csaba arról számol be, hogy az ÁJK-n a közelmúltban átstrukturálták az 

utánpótlásképzést és az új tagok felvételi eljárását. Az új eljárás több héten keresztül tart és több 

lépcsőből is áll. Ennek keretein belül biztosítanak személyes, illetve szakmai ismeretterjesztő 

alkalmakat is, és egy szóbeli meghallgatás után veszik fel ténylegesen a jelentkezőket az 

önkormányzatba. Az idei évről elmondja, hogy a 3 lépcsőből a vírushelyzetre való tekintettel az 

első kettőt összevonták és a harmadikat, a szóbeli meghallgatást a közeljövőben tartják majd, 

természetesen online formában. Elmondja, hogy az idei évben náluk 44 jelentkező volt.  

 Jeges Viktor elmondja, hogy alapvetően a TTK-n kifejezetten a Hallgatói 

Önkormányzatba bevonó programsorozat nem szokott lenni, inkább a náluk elterjedt 

mentorrendszerből szokták kiválasztani a hallgatói képviselőiket. A mentorrendszert népszerűsítő 

programsorozatot ugyan idén is terveznek a karon, ám úgy gondolja, hogy ebben az évben, a 

koronavírus miatt kiesett programokra való tekintettel szeretne egy kifejezetten a HÖK munkájába 

bevonó programsorozatot indítani, mellyel kapcsolatban szívesen várja az elnökség részéről érkező 

tapasztalatokat és segítséget.  

 Takács Luca elmondja, hogy náluk alapvetően a TÓK-on az utánpótlásképzés rendben 

zajlik online formában is. Több elbeszélgetés is zajlott már az érdeklődőkkel, illetve 

belekóstolhattak a szakterületi bizottságok munkáiba is, mely alapján később saját és rátermettség 

alapján lesznek elosztva ezek között.  

 A GTI-n a közelmúltban inkább a küldöttgyűlési tagok, szakterületi bizottsági képzése 

folyt, teljesen új tagokat inkább tavasszal szeretnének képezni. Beszámol azonban arról, hogy 

igencsak nehezen tudják elérni a gólyákat, és egyfajta önszerveződés is megfigyelhető náluk, amely 

tovább nehezíti a jelenlegi helyzetet. Természetesen ezen problémák orvoslásán már dolgoznak.  

 Diczkó Dalma (PPK) elmondja, hogy a PPK-n alapvetően az animátorok közül szokták 

kiválasztani a később hallgatói képviseletben is résztvevő hallgatókat. Erre vonatkozó képzéseket 

ők is tartottak eddig, ám ennek a normál időben való elkezdését a járványhelyzet ellehetetlenítette, 

ám ennek újragondolását nem vetik el. Ezzel szemben Dalma pozitív állásról tud beszámolni, a 

jelenleg tisztségben lévő képviselők hosszabb távra terveznek, illetve az új képviselők is nagy 

számban jelentkeztek a végül elmaradt képzésre.  

 Barbér Máté a kollégiumi képviselők kapcsán kollégiumonként eltérő jelentkezőszámról 

számol be, de elmondja, hogy az idei évben alapvetően egy kiforrott és jól működő kampány 

keretein belül igyekeztek bevonni új tagokat. 
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 Eszterhai Marcell ezzel kapcsolatban elmondja, hogy az EHÖK részéről is vannak 

kezdeményezések erre vonatkozóan. Többek között egy tudásbázist szeretnének létrehozni, amin 

Bárdosi Bence már dolgozik.  

 

1.5 Jövőbeli Küldöttgyűlés 

 

 Eszterhai Marcell felhívja a figyelmet arra, hogy a közeljövőben EHÖK Küldöttgyűlést 

szeretne összehívni. Ennek tervezett időpontja 2020. november 25. 18:00. Természetesen ez az 

időpont függ az ELTE Iskolaszövetkezet Közgyűlésétől is, amely a tervek szerint szintén erre a 

napra lenne összehívva. 

 

Egyebek 

 

Egyetem épületeibe való bejárás a vírushelyzet alatt 

Jeges Viktor Péter és Kup Katica is megkérdezi, hogy a jelenlegi helyzetre való tekintettel, 

hogyan és milyen szabályozások mellett juthatnak be az egyetem épületeibe. Eszterhai Marcell 

ezzel kapcsolatban megkéri az Elnökséget, hogy biztos információkért várják meg a JOKT 

hamarosan érkező rendeleteit. 

 

Elektronikus eljárásrend és beszerzések 

Pásztor Csaba megkérdezi, hogy a korábban is használt, EHÖK által kidolgozott 

elektronikus eljárásrend küldöttgyűlések tartásánál továbbra is használható-e. Szabó Tamás 

elmondja, hogy természetesen igen, amíg koherens a Kar alapszabályával . 

 

 

 

Budapest, 2020. november 11. 
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Eszterhai Marcell 

elnök 

ELTE HÖK 

 Bognár Fanni 

jegyzőkönyvvezető 

ELTE HÖK 

 

 

 

Trencsányi Vivien 

elnök 

Ellenőrző Bizottság 

ELTE HÖK 
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